
Håndball PM Kristiansand, 8. – 9. april 2025 
 
I år var det Kristiansand som arrangerte håndball PM. Spillet foregikk i Gimlehallen og 
deltakerhotellet var Scandic Bystranda. Det var 10 damelag og 4 herrelag med. Det ble 
arrangert bli-kjent-kveld i sentrum, med godt oppmøte. 
 
Tirsdag morgen var lagene klare i Gimlehallen. Damene var delt i to puljer og lagene var PHS 
Stavern 1+2, Bergens frøknene, Romerike, Nord 1og 2, Agder 1+2, Oslo og Sør-Vest. 
Herrelagene var Sør-Øst, PHS Stavern, Oslo og Kristiansand. 
 
På kvelden var det duket for bankett på Hartmanns brygge. Et idyllisk sted helt nede ved 
vannet. Det var utrolig god stemning fra første sekund. Det ble servert lasagne og muligheter 
for å kjøpe forfriskninger i baren. PM i Atlet var også med på banketten og fikk fortjent heder 
og ære på premieutdelingen under bankett. 
Ingen tvil om at arrangør virkelig la til rette for en flott bankett. Lokalet lå ikke langt unna 
deltakerhotellet, noe som var veldig praktisk. 
 
Onsdag morgen var det klart for sluttspill. 
Bronsevinner blant damene ble Nord 1. Finalen gikk mellom Agder 2 og PHS Stavern 1. Det 
var en veldig jevn kamp. Det skal en innsats til å komme seg til finalen. Prestasjonene svingte 
noe hos begge lag. Til slutt var det Agder 2 som gikk av med seieren, og gull på hjemmebane 
smakte godt. 
Turneringens beste damespiller ble Lene Danielsen på PHS Stavern. 
 
På herresiden var det en noe kortere vei for å komme seg til finalen. Oslo tok bronseplassen. 
Det var Sør-Øst og PHS Stavern som skulle krige om de øverste pallplassene. Det var en 
meget spennende og jevn kamp, med mye godt spill. Til slutt var det Sør-Øst, som nok et år, 
stakk av med seieren. 
Flere gode spillere på hvert av lagene, men det spørs om Sør-Øst trakk det lengste strået da de 
hadde et meget godt lagspill. 
Turneringens, og finalens beste spiller her var Viktor Svendsen på PHS Stavern. 
 
I september er det EPM for kvinner i Ungarn. Det er store muligheter for at spillere fra PM 
blir tatt ut til det.  
 
Det er enda ikke avgjort hvem som tar stafettpinnen videre til neste år. NPI håper at 
kvinneandelen holder seg så bra som i år, og at herrene får flere lag å kjempe mot neste år. 
 
NPI vil takke Kristiansand for et meget godt arrangement. Alt var godt lagt til rette. 
Logistikken var fin da det var kort vei til både hall og bankett fra deltakerhotellet. God 
kommunikasjon før og underveis ut til deltakerne, og en flott bankett med fantastisk stemning. 
Vi koste oss på Sørlandet!  
 
Tusen takk for årets Politimesterskap i håndball. 
 
 
Hanne Blekkan 
Grenleder håndball 
 


